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Meningen blijven verdeeld over nieuw zwembad 

 

De bouw van een zwembad kwam de voorbije zes jaar geregeld ter sprake op de gemeenteraad van 

Hoogstraten en zal ongetwijfeld ook in de nieuwe legislatuur een gespreksonderwerp blijven. 
 

Hoogstraten Het stadsbestuur startte in 2009 met de zoektocht 
naar een partner voor een publiek-private samenwerking om 
het zwembad te realiseren. Over het financiële plaatje (zie 
kader ) zijn de meningen verdeeld. 
 

Volgens Anders ontbreekt het aan een draagvlak bij de 
bevolking voor dit zwembad. 
 

Geen openheid  
 

'Ook het feit dat er te weinig inspanningen zijn geleverd om 
met andere gemeenten samen een project te realiseren, 
betreuren wij', zegt Fons Jacobs. 
 

'Het gebrek aan openheid bij de voorbereiding van dit dossier, 
de inplantingsplaats (niet centraal in Hoogstraten ), de uit de 
pan rijzende kostprijs (van 6 miljoen naar 16 miljoen euro ), de 
jaarlijkse tussenkomst van de stad (minimaal 700.000 euro) 
zijn allemaal elementen waardoor dit project in deze vorm onze 
goedkeuring niet wegdraagt.' 
 

Schepen van Sport Tinne Rombouts (CD&V) meent dat de 
kaarten goed liggen voor een kwaliteitsvol zwembad, met 
ondersteuning van de Vlaamse overheid. 'Het zwembadcomplex 
is door de ervaren private partner, in overleg met stad en 
gebruikersgroepen, uitgetekend op maat van de noden in de 
regio. De accommodatie voor wellness en fitness zijn door de 
partner aangereikt om het sportcomplex aantrekkelijker en dus 
meer rendabel te maken.' 
 

Bijdrage verlaagd  
 

'Hierdoor wordt de bijdrage van de stad sterk verlaagd. Een 
nettokost van 665.000 euro per jaar op een totale 
stadsbegroting van 30 miljoen is sterk verdedigbaar', aldus 
Rombouts. 
 

Jan Huijbrechts (Vlaams Belang) spreekt van een megaduur 
prestigeproject. 'Aanvankelijk waren we enthousiast toen het al 
decennia lang aanslepende zwembaddossier uit het slop was 
geraakt, maar dit bekoelde al snel toen de plannen concreet 
werden. Een kosten-baten-analyse toont duidelijk aan dat de 
stad Hoogstraten het kind van de rekening zal worden. De 
privé-investeerder zal er beter van worden en de stad zal er 30 
jaar later, als het complex verouderd is, voor opdraaien. Een 
dure grap die de belastingbetaler dan bijna 25 miljoen euro of 1 
miljard oude franken zal hebben gekost.' 
 

Schulden  
 

Volgens Marc Van Aperen (Hoogstraten Leeft) is het totale 
kostenplaatje haalbaar. 'Onze partij (KVB) heeft dit project mee 
goedgekeurd. Door het terugdringen van onze schulden 
gedurende de voorbije legislaturen is er ademruimte gekomen 
om dergelijke projecten mee te financieren. We zijn er ons 
echter van bewust dat het nemen van een dergelijke beslissing 
één zaak is, maar dat het aan de toekomstige besturen is toe te 
zien op een correcte realisatie van het project, vanaf de 
constructiefase en gedurende de exploitatie.' 
 

 
 
 



'In de beslissing over de bouw van het zwembad hebben wij 
geen inbreng gehad en we hadden liever gezien dat er gewacht 
was tot na de installatie van de nieuwe gemeenteraad', zegt 
Michel Jansen (N-VA) . 'We zullen nauwlettend de uitgaven en 
de kosten controleren en ook het onderhoud door de 
privépartner. Het zwembad wordt binnen dertig jaar eigendom 
van de stad Hoogstraten. Dan komen volgens ons de meeste 
kosten om de hoek kijken en zullen renovatiewerken wellicht 
nodig zijn. Het moet voor de bevolking een aanwinst worden en 
geen financiële last of strop.' 
 

 

 


